
 

Referat fra Åbent Hus den 4. juni 2024 

 

Dagsorden: 

1. Information fra Den Kommunale Madservice 

2. Cykling uden alder 

3. Generel information v/plejecenterleder Tina Bardrum 

 

1. Information fra Den Kommunale Madservice: 

• Generel tilfredshed med, at den varme mad nu serveres om aftenen. 

• Diskuteret krydring af maden og hvorfor der i en periode ikke har været desserter. 

• Der er et madråd med deltagelse af to beboere, personale fra køkkenet samt en 

afdelingsleder 

• "Smagsdommerne" kommer uanmeldt på besøg for at smage på maden. 

• Generel snak om at de pårørende oplever en god fejring af højtider. 

2. Cykling uden alder: 

• Har været 9 år i Lyngby-Taarbæk. 

• På landsplan er der ca. 2.400 frivillige cykelpiloter, som cykler med de ældre. Udbredt til 

3000 byer i verden. 

• Vi har 3 el-rickshaws til 2 passagerer. Cyklen og cykelturen kan skabe relationer og gode 

oplevelser.   

• Man kan blive cykelpilot ved at kontakte aktivitetsmedarbejder Betina Sanggard på tlf. 

20371581 eller mail besan@ltk.dk eller ved at kontakte Cykling uden alder på  

cyklingudenalder.dk. Man skal være medlem for at blive cykelpilot og medlemskabet er 

gratis. Oplæring tager ca. 1 time 

3. Generel information v/plejecenterleder Tina Bardrum: 

• Sommerferien nærmer sig, hvilket betyder, at meget af det faste personale holder ferie. 

• Vi har mange gode faste afløsere, som kender huset og beboerne godt. 

• Opfordring til pårørende om at henvender sig med spørgsmål og lignende i dagtimerne – 

gerne til sygeplejersker eller afdelingsleder, da der er travlt især i aftenvagterne. 
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RoomMate pilotprojekt: 

• Roommate er en sikkerhedssensor, som registrerer fald ved hjælp af avancerede algoritmer. 

• Projektet starter i juni måned i stueetagen, hvor det bliver installeret i 12 boliger. 

• Personalet kan se, om en beboer er i sin seng eller måske ligger på gulvet. 

• Det forventes at give bedre omsorg for beboerne ved at undgå unødige tilsyn om natten. 

Dosisdispensering: 

• Er den foretrukken metode for medicindispensering. 

• Det koster lidt mere i opstart, men forventes at udligne sig hurtigt. 

• Der er større sikkerhed ved at en maskine doserer medicinen. 

4. Eventuelt: 

• Spørgsmål om mulighed for to-vejs kald til beboerne?  Svar: Vores nuværende kaldesystem 

understøtter ikke dette, men muligheden findes i RoomMate. 

Referent: Marianne Halkjær 

 

 

 

 


